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P e t e r  L o ža r ,  žu p a n  
 

 

 

ŠTEVILKA: 6-1/2023 

DATUM: 8. 9. 2023 

  

 OBČINSKI SVET OBČINE TRZIN 

   

ZADEVA: Potrditev zapisnikov 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 14. 6. 

2023, 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 9. 8. 2023 in 3. 

izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 30. 8. 2023  

  

NAMEN: Obravnava in potrditev zapisnikov  

  

PRAVNA PODLAGA: Poslovnik Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 

– uradno prečiščeno besedilo) 

  

PREDLAGATELJ: Peter Ložar, župan Občine Trzin 

  

POROČEVALEC: Peter Ložar, župan Občine Trzin 

  

FINANČNE POSLEDICE:  Ni finančnih posledic za proračun. 

 

OBRAZLOŽITEV: 

 

V skladu z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 

– uradno prečiščeno besedilo) občinski svet po določitvi dnevnega reda seje, najprej odloča o sprejemu 

zapisnika prejšnje seje in vseh drugih zapisnikih. Član sveta lahko poda pripombe k zapisniku prejšnje 

seje in zahteva, da se zapisnik ustrezno spremeni in dopolni. O utemeljenosti sprememb in dopolnitev 

odloči svet. Zapisnik se sprejme z ugotovitvijo, da nanj niso bile podane pripombe, lahko pa se sprejme 

ustrezno spremenjen in dopolnjen s sprejetimi pripombami.  

 

Po sprejemu se zapisnik objavi na spletnih straneh občine.  

 

Zapisniki 5. redne, 2. izredne in 3. izredne seje so v prilogi.  

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 1: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin, na 6. redni seji, dne 27. septembra 2023, sprejel 

naslednji  

SKLEP 

 

Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 14. 6. 2023, se sprejme in potrdi.  

 

Številka: 900-0013/2023                      Župan Občine Trzin 

Datum: 27. 9. 2023                           Peter LOŽAR, l. r. 



PREDLOG SKLEPA ŠT. 2: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin, na 6. redni seji, dne 27. septembra 2023, sprejel 

naslednji  

 

SKLEP 

 

Zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 9. 8. 2023, se sprejme in potrdi.  

 

 

Številka: 900-0014/2023                      Župan Občine Trzin 

Datum: 27. 9. 2023                           Peter LOŽAR, l. r. 

 

---000--- 

 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 3: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin, na 6. redni seji, dne 27. septembra 2023, sprejel 

naslednji  

 

SKLEP 

 

Zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 30. 8. 2023, se sprejme in potrdi.  

 

 

Številka: 900-0015/2023                      Župan Občine Trzin 

Datum: 27. 9. 2023                           Peter LOŽAR, l. r. 

 

 

---000--- 

 

 

Zapisnik 5. redne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0013/2023- 

Datum: 20. 6. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 14. junija 2023, s pričetkom ob 17. uri 

v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 



Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 

11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) in 27. člena Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo).  

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Člani OS:  

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 

WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica ERČULJ /SDS/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANČUR 

/SDS/, Irena HABAT /Gibanje Svoboda/, Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje 

Svoboda/.  

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni:  

 mag. Renata RAJAPAKSE, direktorica Zdravstvenega doma Domžale in Anja OCEPEK, pomočnica 

direktorice za poslovne zadeve in namestnica direktorice Zdravstvenega doma Domžale, pri 2. točki 

dnevnega reda, 

 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 

Opravičeno odsotni: /  

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih vseh 13 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski 

svet sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 5. redne seje: 

 

 Predlogi za umik točk z dnevnega reda 5. redne seje: 

Župan kot predlagatelj umika 7. točko z naslovom Sklep o poimenovanju poti ob Pšati z dnevnega 

reda seje. Nekaj govora o tem je bilo že na odborih in glede na to, da predlog očitno ne bo dobil 

podpore, oziroma je bila želja, da se izvede neka anketa oziroma neka javna razgrnitev, bo točka 

prestavljena enkrat naprej v prihodnost.    



Ker je točko umaknil predlagatelj točke, svet v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Trzin o 

umiku točke ne razpravlja in ne glasuje.   

 
 
Seji sta se pridružili mag. Renata RAJAPAKSE, direktorica Zdravstvenega doma Domžale in Anja 

OCEPEK, pomočnica direktorice za poslovne zadeve in namestnica direktorice Zdravstvenega doma 

Domžale. 

 
 
Drugih predlogov za umik točk z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 5. redne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo.  

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 6 točk.   

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED:   

1. Potrditev zapisnikov 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 19. 4. 2023 in 1. 

dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 4. do 7. 4. 2023;  

2. Predstavitev predloga nove rešitve prostorske problematike v Zdravstvenem domu 

Domžale; 

3. Vprašanja in pobude občinskih svetnikov; 

4. Pravilnik o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do občinske 

socialne pomoči; 

5. Predlog Sklepa o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Občine Trzin; 

6. Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2023. 

 
 
K točki 1/ 

 
Pod prvo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnika 4. redne seje 

in 1. dopisne seje, na katera ni bilo pripomb. 

 
1. sklep: 

Najprej so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 19. 4. 2023, se sprejme in potrdi.  

 
2. sklep: 

Nato so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli še naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 4. do 7. 4. 2023, se sprejme 

in potrdi.  



K točki 2/ 

 

Predlog nove rešitve prostorske problematike v Zdravstvenem domu Domžale je podrobneje 

predstavila mag. Renata Rajapakse, direktorica Zdravstvenega doma Domžale.  

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljali so: Rado GLADEK /SDS/, župan Peter LOŽAR, mag. Renata RAJAPAKSE /direktorica 

Zdravstvenega doma Domžale/, Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ in Boštjan PAPEŽ 

/Gibanje Svoboda/. 

 

Po končani razpravi, so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Predlogom nove rešitve prostorske problematike v 

Zdravstvenem domu Domžale in podpira nadaljnje aktivnosti skladno s predlaganim DIIP. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Po končanem glasovanju sta sejo zapustili mag. Renata Rajapakse in Anja Ocepek.  

 

 

K točki 3/ 

 

Pod to točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta podali naslednja vprašanja in pobude: 

 

1) Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ podaja 5 vprašanj oziroma pobud:  

1. Opozorjena je bila na to, da je na Gozdni učni poti nekaj odsekov, ki so nevarni. Predlaga, 

da se tam naredi ograja. Neformalno je izvedela, da naj bi bila občina o tem že obveščena 

in zanima jo, če je bilo že kaj storjenega. 

 

Župan pojasni, da je imela občina trenutno manjšo kadrovsko stisko na tem področju, saj ima oseba, 

ki je za to zadolžena, trenutno večnamensko dvorano, zato se išče zunanja pomoč. Tako, da naj bi se 

tudi ta zadeva peljala naprej.   

 

2. Ali se je morda kaj povprašalo glede zbiralnikov jedilnega olja? Kakšne so možnosti 

oziroma, če je kakšna nova rešitev oziroma napredek na tem področju? 

 

Župan odgovori, da bomo preverili.   

 

3. Na športnem igrišču Mlake je prišlo do vandalizma. Na mizi je luknja, vse je požgano. Ali 

obstaja možnost zamenjave ali obnovitve?  

 



Župan odgovori, da je tudi to povezano s tistim, kar je omenil v odgovoru na prvo vprašanje. Te zadeve 

bo reševala zunanja pomoč. Se pa na tem igrišču to proti koncu šolskega leta vse pogosteje dogaja. Na 

žalost pa tudi že med šolskim letom. Dolgoročno se bo verjetno tudi poskušalo v tej smeri, da bi se 

postavile kamere. Sedaj se je to nekako papirno uredilo za kamero pri Domu zaščite in reševanja. 

Vendar pa je na igrišču veliko bolj kompleksno, saj gre pri Domu zaščite in reševanja za zasebno 

površino Občine Trzin, na igrišču pa gre za javno površino v lasti Občine Trzin. Tudi kamere pa na koncu 

ne rešijo težav, ker preden nekdo odreagira, se lahko že veliko zgodi.  

 

 

4. Tam kjer se pri Petrolu proti Ljubljani zavije desno, prvi ovinek zadaj za Kalcerjem,  je 

zelo nepregleden. Ali bi bilo možno postaviti ogledalo? 

 

Župan odgovori, da bomo preverili. 

 

 

5. Svetnica verjame, da bi se določeni dogodki dali izpeljati tako, da bi določena društva 

lahko bolj sodelovala. Verjame tudi, da bi bili dogodki, ki so že tako zelo kakovostni, 

lahko še boljši, in bi imela od tega tudi društva sama večji doseg in morda tudi boljšo 

obiskanost. Zanima jo, če je kakšna možnost oziroma, če ima župan oziroma občina 

kakšen vzvod, da bi sklicali kakšen skupen sestanek, brainstorming? Na primer: Kino pod 

zvezdami - morda se lahko pridruži kakšno drugo društvo in na primer speče palačinke, 

izvede kakšen pevski nastop, itd. Da bi bilo večje sodelovanje društev. Zgodovine 

društev sicer še ne pozna toliko, ampak meni, da je neka volja in interes, lahko se tudi 

na neformalni ravni to izpelje, ali pa če ima župan oziroma občina, kakšen vzvod za 

sestanek. 

 

Župan pojasni, da nekega vzvoda nima. Večinoma gre za neke tradicionalne dogodke, ki jih večinoma 

organizira eno društvo. Ta društva imajo know-how in sama organizacija po navadi poteka tekoče. Se 

pa v zadnjem času mogoče pojavljajo težave, da je upad članstva pri določenih društvih, tako da bo 

zagotovo potrebno razmišljati tudi v drugo smer. Lahko se zgodi, da tudi kakšna prireditev počasi 

zamre, če ne bo ljudi, ki bi delali. Večina prireditev je sicer občinskih oziroma so povsem deklarirane 

kot občinske, ki pa v bistvu izhajajo iz nekega društva. Vmes so sicer bile menjave, vendar pa bolj ali 

manj vse poteka po ustaljenem redu. Kar zadeva sodelovanje, pa nastane težava, ker vsak rad sam 

izpelje svoje. Bo pa razmišljal o tem, da bi spet pred novim razpisom jeseni sklical sestanek z društvi, ki 

ga bo že tako ali tako sklical tudi zaradi proračuna. Po navadi je vedno sklical sestanek z društvi in 

predstavil proračun, vendar pa je to med pandemijo covida malo zamrlo. 

 

 

2) Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

1. Navezuje se na go. Podgoršek, ki je opozorila na problematiko vandalizma v Športnem 

parku Mlake. Tam že nekaj časa ob vikendih potekajo žurke, ki same po sebi sicer niso 

problematične, ampak so problematične naslednji dan, ker je veliko vandalizma. Poleg 

tega, kar je bilo omenjeno, so tudi razbiti koši, razbito korito, tam kjer je pitna voda, 

smeti so povsod in tako dalje. Na to je župan že odgovoril.  

2. Predlaga, da občina obvesti, oziroma izobrazi starejše občane, kakšnih delavnic ali pa 

izobraževanj na področju digitalnih kompetenc, se lahko udeležijo. Da bi se jim 

predstavilo prednosti teh digitalnih izobraževanj in morda kakšne dobre prakse, saj je 

vsem znano, da imajo starejši pred tehnološkimi napravami velike zadržke. Kar je lepo 



pokazala ukinitev NLB poslovalnice v Trzinu, ker veliko starejših ne zna uporabljati 

bankomata, niti bančnih kartic. Meni, da bi bilo dobro, da se obvesti občane o tem, 

kakšne so možnosti in s tem nekako pripomore k zmanjševanju njihove družbene 

izključenosti.  

 

Po besedah župana, se je določen del teh zadev izvajal v Centru aktivnosti Trzin. Bo pa vseeno potrebno 

razmisliti, kako bi lahko to malo širše plasirali, jeseni, ko se bo zopet začelo. 

 

 

3) Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/:  

Letos se je prvič, odkar je gozd med Mlakami in Obrtno industrijsko cono zrastel, zgodila zelo 

kampanjska industrijska sečnja. Predpostavlja, da so lastniki vsi predali to nekim firmam ali 

eni firmi, ki je potem to izvedla, torej, da niso izvedli sami, vsaj v veliki večini primerov, kar 

sklepa na podlagi ravnanja teh, ki so to izvajali. Določeni deli tega gozda izgledajo dobesedno 

devastirani. Oni niso posekali samo tistih dreves, ki so bila odkazana, ampak so spotoma v 

marsikaterem pogledu tudi še po več dreves uničili, ker so z buldožerji in vsemi temi 

industrijskimi stroji, vozili notri. To je ena težava, druga težava pa je, da marsikje ostajajo 

kupi vejevja, ki bodo trohneli, ker to vejevje večinoma ni zanimivo za izvajalce. Odpeljejo 

hlodovino in jo prodajo, ostalo pa jih ne zanima. Tudi nekatere gozdne poti so zelo prizadete. 

Ostajajo mokre še dolgo potem, ker so razrite, ker so z buldožerjem narejene brazde čez te 

poti. Ve, da so gozdovi večinoma v privatni lasti, vendar kljub temu predlaga, da bi se vse te 

poti, ki so bile urejene, sedaj pa so na njih posledice, nekaj na Beli cesti, nekaj na cesti mimo 

Bajerja, mogoče poskušale letos s čim manjšimi stroški malo sanirati. Na lastnike pa bi se 

usmeril nek apel, da se poskrbi za čiščenje ostankov te sečnje, da ne bo ta gozd, ki je sicer 

mlad, pa deluje na nekaterih mestih kot pragozd, ker vse trohni v njem, še bolj na nek način 

propadal. 

 

Župan pove, da se v Trzinu, tako kot tudi povsod drugje, srečujemo z grozljivimi posledicami lubadarja 

zaradi lanske suše. Lubadar je napadel vse kar je okrog naselja, cel hrib, in se ne zaustavlja. Po pogovoru 

z revirnim logarjem, so bili ti poseki pod kontrolo, oziroma, tudi tam kjer je bil golosek, je to bilo 

odobreno. To ima čez Zavod za gozdove. Tudi v gozdičku, ki je zraven športno rekreacijskega parka in 

obsega okrog 2 ha, ne bo preostalo drugega, kot da se industrijsko reši ta problem. Logar je preveril in 

se ustavil nekje pri številki 250 lubadaric, tako da bo potrebno vse smreke odstraniti. Kar bo grozljivo. 

 

G. Peršaku se zdi zanimivo, da okrog Bajerja še vedno stojijo popolnoma suhe smreke, ki so odkazane 

za posek, pa niso podrte. Tiste, ki so jih napadle glive, pa so posekane.  

 

Župan pojasni, da tukaj nastopi težava, ker so po zakonu lubadarice trenutno edine, od vseh bolezni, 

ki napadajo drevesa, kjer lahko Zavod za gozdove izda odločbo, kjer mora lastnik v nekaj tednih to 

pospraviti. Tam, kjer ni lastnika ali so lastniki neodzivni, pa dobijo že kazen in se nanjo pritožijo, pa vsa 

ta procedura traja kar nekaj časa. Kot je bil informiran, je lanska suša povzročila, ne samo razmah 

lubadaric, ki imajo nekje na višinah tri cikluse množenja, v normalnih poletnih mesecih 5, lansko leto 

pa so imeli 6 do 7 ciklusov, tako, da so se razširili vsenaokrog; ampak je povzročila tudi, da se je posušilo 

10% bokalov, da se je razširil Jesenov ožig, pripeljan s Kitajske in kostanjev rak, za katerega se sploh ne 

ve, od kje je prišel. Pogozdovanje je potem stvar lastnika. Zavod za gozdove žal niti sproti ne dohaja 

vsega, kar se dogaja, ker imajo samo enega človeka vse od Grosuplja do Kamnika. Bomo pa preverili 

pri revirnem logarju, kakšna je situacija in kako so se te zadeve urejale. 

 



4) Miha PANČUR /SDS/: 

Igrala na igrišču za šolo so v zelo slabem stanju. Eno od igral je že dalj časa v nevarnem stanju. 

Gre za lesene dele na 1,5 m višine, kjer hodijo otroci. Ti leseni deli so strohneli in tudi žeblji 

gledajo ven. Tudi klopce na tem igrišču so dotrajane. 

  
Župan poudari, da gre tudi tukaj za enako težavo, kot je pojasnil pod prvo točko in, da se bo z zunanjo 

pomočjo poskušalo to urediti.  

 
 

5) Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

1. Na Prešernovi cesti, med nizoma št. 24 in 25 je polovica zelenice urejena, druga polovica 

pa ne. Je zelo neurejeno in v tej travi se skriva marsikaj, tako da bo slej ko prej potrebno 

to urediti. 

2. Druga stvar je pa NLB Banka, o kateri je bilo že govora. Ljudje so seveda še vedno 

nezadovoljni in zanima jih, kaj bo v teh prostorih? Pojavila se je informacija, da naj bi v 

te prostore prišla nova banka. 

 
Kar zadeva zelenico, župan odgovori, da bo potrebno preveriti, kaj je možno narediti. Glede prostorov 

nekdanje NLB, pa žal nima informacij, saj obstaja veliko špekulacij. Če bi prišla druga banka, bi bilo to 

seveda idealno. Sedaj sta dve banki v Obrtno industrijski coni. Na to temo naj bi bilo nekaj tudi že 

napisano v Odsevu. Zaveda se, da je bila ta lokacija najbolj uporabnikom prijazna, ampak žal 

kapitalizem zahteva svoje.  

  
 

6) Zoran RINK /Gibanje Svoboda/: 

»ZADEVA: SVETNIŠKA POHVALA, VPRAŠANJE IN  POBUDA 

 
Spoštovani župan, svetnice in svetniki 

 
Najprej moram pohvaliti župana, saj je v zadnjem obdobju opaziti kar nekaj naporov urejanja 

zemljiških zadev, ki tarejo naše sokrajane. Danes bomo nekaj teh obravnavali v peti in šesti točki 

dnevnega reda. Starih zadev je še veliko in je že zadnji čas, da se postopoma urejajo. Predvsem je 

nejevolja sokrajanov zaradi neizpolnjenih obljub, ki so bile dane še pred sedanjim županom. Naj 

izpostavim samo dve: 

 
Ga. _______, Ljubljanska cesta ___, je lastnica parcelne številke 1961 ____ k.o. Trzin in še ostale ob 

njej so v cestni infrastrukturi. Ob urejanju Ljubljanske ceste in mostu čez Pšato ji je bilo obljubljeno, 

da bodo kot nadomestilo za to in ostale parcele zamenjali s parcelo št.1961 1569/8 k.o. Trzin. Tedaj 

se je ga. _____ zdela menjava smiselna, ker je ponujena parcela med njeno hišo in pločnikom ob 

Ljubljanski cesti. Hotela je pomagati pri urejanju Trzina in je za to podpisala in dovolila na njeni zemlji 

ureditev cestne infrastrukture ob mostu čez Pšato, sedaj pa ugotavlja, da je bila prepeljana žejna čez 

vodo in je za to zelo jezna. 

 
Enako se je godilo z ga. _________, Ljubljanska c. ______. 

 
Župana sprašujem, če je s to problematiko seznanjen? Ker je ga. _________ starejša in je lastnica še 

nekaterih zemljišč, ki bi bile Občini Trzin dobrodošle za ureditev cestne infrastrukture podajam 

pobudo, da Občina Trzin kar najhitreje pristopi k reševanju te problematike, saj je dedičev veliko in 

bo kasneje težje urejati to problematiko.« 



Župan pove, da je z zadevo seznanjen in, da gre za zelo stare zadeve, še iz časa pred nastankom Občine 

Trzin. Ob tem opozori svetnika, da se osebnih podatkov zaradi kamere ne sme navajati in, da se bodo 

pred objavo prekrili s piskom. Pri omenjenih parcelah so težave, in sicer ena je infrastruktura, ki je bila 

postavljena že dolgo nazaj, druga pa so seveda parcele, ki so sicer še občinske, ampak imajo neko večjo 

vrednost in menjava sama po sebi je nemogoča. Tudi razdelitev velikosti je 15 m² njene parcele proti 

150 m² občinske, zato bo potreben nek dogovor oziroma odkup. Pogovori so pred leti že potekali, 

vendar so se ustavili. Bo pa gospa ponovno vabljena na pogovor. 

 

 

7) Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/: 

Ob pešpoti ob Pšati so do mostu zasajene češnje, od mostu dalje pa je veliko vrb. Zdaj ko 

cvetijo, nekatere prebivalce Trzina motijo. Ali obstaja kakšen plan, da se malo obreže tisto, 

kar se je razraslo?  

 

Župan pojasni, da so tako vrbe kot tudi češnje znotraj pasu, ki je državni in za ta del skrbi Direkcija za 

vode. Obrezuje občina, ker bi bilo drugače že zelo zaraščeno. Odstranitev je nemogoča, ker tudi drži 

brežine. Češnje so bile zasajene na delu, kjer je zadosti širine, naprej ob pešpoti, bolj severno, se pa 

toliko zoža, da češenj ni bilo več mogoče zasaditi. Direkcija ima mnenje, da vrbe ostanejo, s čimer se 

tudi sam strinja, saj si ne predstavlja, da bi na Pšati izvedli kakšen golosek. Zaveda se, da par ljudi moti, 

takrat ko cveti, ampak to je cena življenja v naravi.  

 

Vključi se Zoran Rink /Gibanje Svoboda/, ki sprašuje, če je možno, da bi se postopoma menjavale te 

vrbe za druga enakovredna drevesa, ki bi držala brežine? 

 

Po mnenju župana, drevo, če je pod nekim drevesom, ne bo uspevalo. Te vrbe so bile zasajene že 

takrat, ko je bila zadnja prestavitev struge. Bo pa potrebno preveriti, kaj je možno narediti. Meni, da 

češnje ne bodo mogle nadomestiti vrb, ker imajo premalo sence. Zavod za varstvo narave ne bo 

dopustil odstranitve, ker želijo, da se vrnejo ribe, ki pa pridejo samo, če je senca. Podobna situacija je 

že bila na Kidričevi, ko je direkcija sanirala potok Snugovec in je bila želja, da se podira drevesa in niso 

pristali niti na enega.  

 

 

K točki 4/ 

 

Razloge za sprejem Pravilnika o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do 

občinske socialne pomoči je na kratko predstavil župan. 

 

Stališči delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev. 

 

Članice in člani občinskega sveta so brez razprave in soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je sprejel Pravilnik o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči. 

 

Pravilnik se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 



K točki 5/ 

 

Kratka pojasnila je podala Polona Gorše Prusnik, direktorica občinske uprave. 

 

Stališča delovnih teles so podali predsedniki Statutarno-pravne komisije, Odbora za gospodarske 

javne službe, okolje in prostor ter Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljal ni nihče. 

 

Sledilo je glasovanje. Svetnice in svetniki so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

o odvzemu statusa javnega dobra v lasti Občine Trzin 

 

1. člen 

 

Občinski svet Občine Trzin odvzema status javnega dobra naslednjim zemljiščem v lasti Občine Trzin: 

 

Katastrska občina Parcelna št. Površina (m²) 

1961 Trzin 1574/9 30 

1961 Trzin 1656/2 5 

 

2. člen 

 

Na nepremičninah iz 1. člena se v Zemljiški knjigi izvede izbris zaznambe statusa grajenega javnega 

dobra. 

 

3. člen 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

K točki 6/ 

 

Direktorica občinske uprave je na kratko predstavila tudi razloge za sprejem Dopolnitve Načrta 

ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2023. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Boštjan 

PAPEŽ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor ter Anton PERŠAK, 

predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Sprejme se Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trzin za leto 2023. 



Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 18.05 zaključil.  

 

Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 

 

---000--- 

 

Zapisnik 2. izredne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0014/2023- 

Datum: 4. 9. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 9. avgusta 2023, s pričetkom ob 17. 

uri v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 

11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) ter 27. in 29. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo).  

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Člani OS:  

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica 

ERČULJ /SDS/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANČUR /SDS/, Irena HABAT /Gibanje Svoboda/ in Boštjan 

PAPEŽ /Gibanje Svoboda/. 

 

Odsotnost opravičila: Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ in Zoran RINK /Gibanje 

Svoboda/. 

 

Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK, Maja KEBER FURLAN in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni:  

 Borut KUMP, predsednik Prostovoljnega gasilskega društva (PGD) Trzin, 

 Miha PAVŠEK, poveljnik Civilne zaščite (CZ) Trzin, 



 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev in  

 Mateja ŠTRAJHAR, Modre novice. 

 

Opravičeno odsotni: / 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 10 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 2. izredne seje: 

 

 Predlog za umik točke z dnevnega reda 2. izredne seje: 

Predloga za umik točke z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 2. izredne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki je bil objavljen v gradivu in vsebuje 1 točko. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (10 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED: 

1. Poplava v Občini Trzin 4. 8. 2023. 

 

 

K točki 1/ 

 

Uvodna pojasnila glede poplav je najprej podal župan, nato je potek dogodkov podrobneje predstavil 

Miha Pavšek, poveljnik CZ Trzin, o delu gasilcev pa je poročal Borut Kump, predsednik PGD Trzin. 

 

Razpravljali so: Borut KUMP /predsednik PGD Trzin/, župan Peter LOŽAR, Miha PAVŠEK /poveljnik CZ 

Trzin/, Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Polona GORŠE PRUSNIK /direktorica občinske 

uprave/, Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Maja KEBER FURLAN /Višja svetovalka župana 

za pravne zadeve/, Rado GLADEK /SDS/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Boštjan PAPEŽ 

/Gibanje Svoboda/ in Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/. 

 

Med razpravo se je seji pridružila svetnica Irena Habat (ob 18.08). Prisotnih je 11 članov občinskega 

sveta. 

 

Po končani razpravi sta župan in direktorica občinske uprave na kratko predstavila predlog sklepa št. 

1. 

 

Pred glasovanjem so sejo zapustili: Maja Keber Furlan, višja svetovalka župana za pravne zadeve; Miha 

Pavšek, poveljnik CZ Trzin in Borut Kump, predsednik PGD Trzin. 

 



Sledilo je glasovanje. 

 

1.1/ Članice in člani občinskega sveta so soglasno (11 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

o spremembi Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v Osnovni šoli Trzin, Enoti vrtec 

Žabica  

 

V Sklepu o določitvi cen programov predšolske vzgoje v Osnovni šoli Trzin, Enoti vrtec Žabica, št. 602-

0002/2023-3, z dne 15. 2. 2023, se drugi odstavek četrte točke spremeni tako, da se glasi: 

 

»Pravico do dodatnega znižanja v primeru počitniške odsotnosti pridobijo starši otrok, ki v času od 

vključno 15. 6. do vključno 15. 9. zagotovijo najmanj polno dvotedensko do največ polno devettedensko 

odsotnost otroka v koledarskem letu, pri čemer mora biti prvi dan odsotnosti vedno ponedeljek in zadnji 

dan vedno petek, če starši odsotnost najavijo vrtcu do 31. 5. tekočega leta oziroma najmanj 15 dni pred 

predvideno odsotnostjo. V primeru naravne nesreče predhodne napovedi ni, sporočijo dan oz. pričetek 

uveljavljana dodatnega znižanja v mesecu dogodka. Evidenco odsotnosti vodi vrtec.« 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 

V nadaljevanju sta župan in direktorica občinske uprave podrobneje predstavila še sklep št. 2. 

 

Sledila je razprava o sklepu št. 2, v kateri so sodelovali: Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, 

župan Peter LOŽAR, Polona GORŠE PRUSNIK /direktorica občinske uprave/, Boštjan PAPEŽ /Gibanje 

Svoboda/ in Rado GLADEK /SDS/.  

 

1.2/ Članice in člani občinskega sveta so soglasno (11 glasov »za«) sprejeli  

 

SKLEP 

 

OS nalaga županu, da: 

- stanovanje na naslovu Ljubljanska cesta 12b, Trzin, 

- pritlično stanovanje na naslovu Ljubljanska cesta 15b, Trzin, 

- razstavno sobo in kmečko sobo s predprostorom v Jefačnkovi domačiji, začasno spremeni v 

bivalne enote. 

- V navedene bivalne enote, do zapolnitve le-teh, razporedi prosilce, ki so ostali brez stanovanj, 

na osnovi kriterijev, ki jih določi župan (1. Izkazano stalno bivališče in izkazano lastništvo 2. Ne 

razpolaga z drugo stanovanjsko nepremičnino, 3. Družine s šoloobveznimi in / ali vrtčevskimi 

otroci, 4.razširjene družine z otroci in s starimi starši, ipd). Uporabniki so v najemu za določen 

čas in plačujejo obratovalne stroške, najemnina se jim oprosti. Župan časovno opredeli dolžino 

razmerja v pogodbi, glede na individualno situacijo prosilca. 

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 18.30 zaključil.  

 

Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 



---000--- 

 

Zapisnik 3. izredne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0015/2023- 

Datum: 8. 9. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

3. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 30. avgusta 2023, s pričetkom ob 17. 

uri v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 

11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine Trzin 

(Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) ter 27. in 29. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo).  

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Člani OS:  

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica 

ERČULJ /SDS/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANČUR /SDS/, Irena HABAT /Gibanje Svoboda/ in Boštjan 

PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje Svoboda/. 

 

Odsotnost opravičila: Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/.  

 

Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni:  

 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 

Opravičeno odsotni: / 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 



Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 11 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 3. izredne seje: 

 

 Predlog za umik točke z dnevnega reda 3. izredne seje: 

Predloga za umik točke z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 3. izredne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki je bil objavljen v gradivu in vsebuje 1 točko. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (11 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED: 

1. Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do 

občinske socialne pomoči. 

 

 

K točki 1/ 

 

Razloge za sprejem Pravilnika o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči in Amandma št. 1 k predlogu je na kratko predstavil župan. 

Besedilo Amandmaja št. 1 se glasi: 

 

»Številka: 122-0001/2023 

Datum: 29. 8. 2023 

 

OBČINSKEMU SVETU  

OBČINE TRZIN 

 

Zadeva: Amandma št. 1 k Pravilniku o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči 

 

Drugi stavek prvega člena Pravilnika o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči se spremeni tako, da se glasi: 

 

»Vlagatelj mora predhodno za sofinanciranje najemnine zaprositi državo, občina pa sofinancira 

razliko do polne tržne najemnine, vendar ne več kot: 

- posamezniku v višini do 300 EUR na mesec za najeto stanovanje, 

- družini z do tremi družinskimi člani do 500 EUR ne mesec za najeto stanovanje 

- družini s štirimi in več člani družine do 750 EUR ne mesec za najeto stanovanje.« 

 

Tretji stavek prvega člena Pravilnika o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči se spremeni tako, da se glasi: 

 



»Vloga vsebuje podatke o prosilcu, dokazila o poplavljenem stanovanju ter številu družinskih članov z 

izjavo glede drugega primernega stanovanja in sklenjeno najemno pogodbo ter dokazilo, da je za 

sofinanciranje zaprosil državo.« 

 

 

Obrazložitev: 

 

Pri proučevanju postopkov pridobivanja državnih in občinskih pomoči, smo ugotovili, da je iz drugega 

člena izpadla dvočlanska družina, zato je podan amandma k Pravilniku, označeno z rdečo. Hkrati smo 

ugotovili, da je smiselno, da gredo vse vloge preko CSD, kjer se bo ugotovilo, koliko pomoči dobijo od 

države in koliko jo nato dobijo še od občine. Tako smo začetek tretjega stavka preoblikovali. 

 

                                                                                                                                      Župan 

                                                                                                                                Peter Ložar, l. r.« 

 

 

Med obrazložitvijo se je seji pridružil svetnik Miha Pančur (ob 17.02). Prisotnih je 12 članov občinskega 

sveta. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Polona GORŠE 

PRUSNIK /direktorica občinske uprave/, župan Peter LOŽAR in Rado GLADEK /SDS/. 

 

Med razpravo je svetnica Nuša Repše /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ opozorila na redakcijski 

popravek Amandmaja št. 1 k Pravilniku o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 

upravičenosti do občinske socialne pomoči. V drugi in tretji alineji se beseda »ne« nadomesti z besedo 

»na« tako, da se druga in tretja alineja pravilno glasita: 

- »družini z do tremi družinskimi člani do 500 EUR na mesec za najeto stanovanje 

- družini s štirimi in več člani družine do 750 EUR na mesec za najeto stanovanje.« 

 

Sledilo je glasovanje. 

 

Članice in člani občinskega sveta so najprej glasovali o Amandmaju št. 1 k Pravilniku o spremembi in 

dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upravičenosti do občinske socialne pomoči in ga 

soglasno (12 glasov »za«) sprejeli, vključno s predlaganim redakcijskim popravkom.  

 

Nato je sledilo še glasovanje o predlaganem sklepu, ki se mu doda besedilo »vključno s sprejetim 

amandmajem.« 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je sprejel Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za 

ugotavljanje upravičenosti do občinske socialne pomoči, vključno s sprejetim amandmajem. 



Pravilnik se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 17.08 zaključil.  

 

 

Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 

 

 


